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فوتبال خبر

واکنش مدافع ذوب آهن به 
پیشنهاد استقلال

مدافــع میانی تیــم فوتبال ذوب آهــن به موضوع  �
پیشــنهاد باشگاه اســتقلال واکنش نشــان داد. وحید 
محمــدزاده در گفت وگو با تســنیم، دربــاره وضعیت 
تیمش در تعطیلی مســابقات لیگ برتر گفت: شرایط 
تیم ما خوب اســت و از هشــتم خرداد تمرینات را از 
ســر گرفتیم. تعطیلی لیگ معایب و محاســن خاص 
خودش را دارد، ولی مســئله مهم این اســت که باید 
خیلی خوب تمرین کنیم تا برای ادامه بازی ها و دیدار 
با آلومینیوم اراک آماده شویم. ما تمرینات فشرده ای را 
انجام می دهیم و تلاش می کنیم برای ادامه بازی ها در 
بهترین فرم ممکن قرار داشــته باشیم. او در پاسخ به 
این پرســش که «آیا ذوب آهن با این موقعیت حساس 
در جدول، خطر سقوط را احساس نمی کند؟»، تصریح 
کرد: طبیعتا شرایط ما سخت است. سایپا که در آخرین 
بازی فولاد را شکست داد و ســه امتیاز بازی با پیکان 
را هــم تقدیم این تیم کرد. نســاجی نیــز چند نتیجه 
خوب گرفته اســت. طبیعتا کار ما ســخت است، ولی 
با حرف زدن نمی توانیم در لیگ برتر بمانیم. اگر دنبال 
ماندن و کسب نتایج خوب هستیم باید در زمین مسابقه 
همه چیز را نشــان دهیم. هفت بازی باقی مانده برای 
ما حکم مرگ و زندگــی را دارد و فقط باید ببریم تا در 
لیگ بمانیم. مدافع میانی تیم فوتبال ذوب آهن درباره 
وضعیت قراردادش با این تیم و اینکه گفته می شــود 
او با پیشــنهادی جدی از اســتقلال روبه رو شده است، 
گفت: من در شــروع فصــل و تعطیلات نیم فصل هم 
پیشنهاد داشتم، ولی با توجه به اینکه ۱۰ بازیکن ثابت و 
تأثیرگذارمان را از دست داده بودیم، در ذوب آهن ماندم 
تا به تیمم کمک کنم. قرارداد من با ذوب آهن در پایان 
این فصل به اتمام خواهد رســید. چند پیشنهاد خوب 
هم دارم، ولی فعــلا تمرکزم روی بازی های ذوب آهن 
است تا بتوانیم این تیم را در لیگ حفظ کنیم. قطعا در 

پایان لیگ یک تصمیم خوب خواهم گرفت.

عربستان میزبان سوپرجام اسپانیا 
تا سال ۲۰۲۹

نشریه اسپانیایی «مارکا» اعلام کرد فدراسیون فوتبال  �
اسپانیا امتیاز میزبانی عربستانی ها از بازی های  سوپر جام 
اســپانیا را تا ســال ۲۰۲۹ تمدید کرده اســت. طبق این 
گزارش، فدراسیون فوتبال عربســتان با امضای قرارداد 
جدید متعهد شده سالانه ۳۰ میلیون یورو به فدراسیون 
فوتبال اســپانیا بدهد و در عوض دیدارهای ســوپرجام 
اسپانیا (با حضور چهار تیم) در این کشور آسیایی برگزار 
شــود. بر اســاس توافق اولیه ای که لوئیس روبیالس، 
رئیس فدراسیون فوتبال اســپانیا، با عربستانی ها داشته 
است، میزبانی عربســتان از دیدارهای سوپرجام اسپانیا 
بین ســال های ۲۰۱۹ تا ۲۰۲۱ بود؛ هرچنــد این دیدارها 
در ســال اخیر به دلیل شــیوع ویروس کرونا در اســپانیا 
برگزار شد. حالا خبر می رسد روبیالس توافق کرده است 
قرارداد فعلی با عربســتانی ها را برای ســه سال دیگر با 
قابلیت تمدید مجدد برای چهار سال دیگر تمدید کند. به 
این ترتیب، عربســتانی ها تا سال ۲۰۲۹ میزبان مسابقات 
سوپرجام اســپانیا خواهند بود. در این شرایط اقتصادی 
نامناسب که در نتیجه شیوع ویروس کرونا به وجود آمده 
اســت، اگر این قرارداد تا پایان پابرجا بماند، فدراســیون 
فوتبال اسپانیا چیزی بین ۲۴۰ میلیون یورو تا ۳۲۰ میلیون 
یــورو درآمد خواهد داشــت. توافق فدراســیون فوتبال 
اسپانیا و فدراسیون فوتبال عربستان البته شامل توسعه 
برنامه های فوتبالی در این کشور از سوی اسپانیایی ها نیز 

می شود؛ به خصوص در زمینه فوتبال بانوان.

والیبال ایران – آمریکا؛ حساس تر از 
بقیه بازی ها!

تیم ملی والیبــال ایران در ادامه رقابت های لیگ  �
ملت هــای والیبــال به مصــاف آمریکا مــی رود. به 
گــزارش فرارو، تیم ملی والیبال ایران مهیا می شــود 
تا با شــروع هفته ســوم رقابت های لیگ ملت های 
والیبال بــه مصاف آمریکا برود. شــاگردان ولادیمیر 
آلکنو که پیش از این از شــش بــازی موفق به ثبت 
چهار پیروزی شــده اند، فعلا در جدول رده بندی لیگ 
ملت ها در رده ششــم ایســتاده اند و شرایط مناسبی 
دارند. با این حال تقابل با آمریکا در آغاز هفته ســوم 
حســاس تر از دیدار های قبلی اســت؛ فارغ از اینکه 
ســطح والیبال آمریکا بالاتر از تیم های هلند، کانادا، 
ایتالیــا و بلغارســتان در این دوره از رقابت هاســت، 
وضعیــت جدولی این تیم هم به گونه ای اســت که 
می تواند شرایط را برای تیم ملی والیبال ایران سخت 
کنــد. تیم ملی والیبال آمریکا پیــش از بازی با ایران 
از شــش بازی قبلی اش سه برد دارد و فعلا سه پله 
پایین تــر از ایران در جدول قرار گرفته اند ولی پیروزی 
احتمالی آنها در دیدار رودررو با ایران تعداد برد های 
آنها را با شاگردان آلکنو برابر می کند و آن وقت بسته 
به ست شماری حتی ممکن است آمریکا جای ایران 
را در جدول رده بندی بگیرد. این در شــرایطی است 
که صربســتان هم در جدول رده بندی چهار برد دارد 
و فقط به دلیل ست شــماری پایین تر از ایران ایستاده 
اســت؛ پس اگر ایران بازی را به آمریکا واگذار کند و 
صربســتان از رقیب بعدی اش بازی را ببرد، آن وقت 
جایــگاه جدولــی تیم ملــی والیبال ایــران در لیگ 
ملت ها ممکن است با چند پله سقوط همراه باشد. 
البته تیم ملی والیبال ایران در این دوره از رقابت های 
لیگ ملت های والیبال به دنبال کســب نتیجه نیست 
و آن طو رکه سرمربی جدید این تیم برنامه ریزی کرده، 
در حــال محک زدن بازیکنان و میدان دادن به جوانان 
برای حضوری بهتر در المپیک توکیو اســت؛ هدفی 
که تــا به الان ولادیمیــر آلکنو روس به آن رســیده 
اســت. بازی تیم ملــی والیبال ایران قرار اســت روز 

چهارشنبه و از ساعت ۲۰:۳۰ دقیقه برگزار شود.

بی توجهی بزرگ فدراسیون 
بسکتبال به زنان

به گزارش ایسنا، تیم ملی بســکتبال سه نفره زنان  �
ایــران خرداد ماه در دو مســابقه انتخابــی المپیک به 
میزبانی اتریش و ســپس مجارســتان شرکت کرد و با 
هفت شکســت پیاپــی از دور رقابت ها حذف شــد تا 
بیش از پیــش به این نتیجه برســیم کــه در وضعیت 
کنونی، رســیدن به المپیــک رؤیایی دور از دســترس 
اســت و هیچ گاه با نوع مدیریت و برنامه ریزی موجود 
فدراســیون ایران محقق نمی شــود. عملکرد ضعیف 
تیم ایــران نقدی را بــه ملی پوشــان و کادر فنی وارد 
نمی کند؛ چرا که آنها در حد تمرینات خود ظاهر شدند 
و شرایط مناسبی برایشــان فراهم نشده بود که انتظار 
نتیجــه خوب هم از آنها برود. آنهــا با اردویی کمتر از 
دوماه راهی مسابقات شــدند و در تمام این مدت هم 
تنها در داخل کشــور و بــا یکدیگر تمرین می کردند که 
کمکی به افزایش سطح آنها نمی کرد. همین موضوع 
باعث شــد تا در هماهنگی، دفــاع، حمله و در نهایت 
امتیازگیری ضعف داشــته باشــند. برنامه مســابقات 
ایران در انتخابی المپیک از ماه ها قبل مشــخص بود و 
فرصت برنامه ریزی دقیق برای آماده سازی تیم وجود 
داشــت اما فدراســیون بســکتبال چه کرد؟ به بهانه 
حضــور بازیکنان در لیگ، اردوهــای ملی را به تعویق 
انداخت تا فرصت از دست برود و پس از آن نیز صرفا 
به اردوی داخلــی اکتفا کرد، خوشــحال از اینکه تیم 
را آماده مســابقات کرده اســت! کوتاهی مسئولان نه 
فقط به نام این فدراســیون بلکه به پای ایران نوشــته 
شــد؛ باخت ۲۱ بــر ۲ چیزی جز چهــره ای ضعیف از 
تیم ملــی ایران را نمایش داد؟ هفت شکســت پیاپی 
چــه تصویری از ایــران را در عرصه ورزش بین المللی 
به نمایش گذاشت؟ بارها شــنیده شده که زنان ایران 
به تازگــی مجوز حضــور در مســابقات بین المللی را 
کســب کرده اند و نبایــد از آنها انتظار زیادی داشــت 
اما این توجیه مناســبی برای بی توجهی و کوتاهی در 
آماده ســازی پیش از مسابقات رسمی نیست. از زمانی 
کــه ایران مجــوز رقابت های برون مرزی را به دســت 
آورده، بحث جداسازی بســکتبال سه نفره از پنج نفره، 
جداســازی بازیکنان ایــن دو و نیاز تیم بــه دیدارهای 
تدارکاتی پیش از اعزام به مســابقات مطرح است اما 
کدام یک از ایــن موارد عملی شــده؟ این بی توجهی 
حاکــی از نگاه فدراســیون و مســئولان آن به بخش 
زنان به عنوان اولویت دوم اســت، در غیر این صورت 
گام های جدی تری در راســتای تقویــت تیم های ملی 
برداشــته می شــد. فدراســیون و مســئولان آن عامل 
اصلی شکســت های تیم ملی در مســابقات انتخابی 
المپیک هستند اما باید دید که آیا هفت شکست پیاپی 
باعث برنامه ریزی صحیح در بخش زنان خواهد شــد 
یا همچنان باید شــاهد اقدامــات کوتاه مدت و بی تأثیر 
در این زمینه و در نهایت شکســت های سنگین مقابل 

تیم های دیگر باشیم.

فرهاد مجیدی، ســرمربی جوان استقلال، این روزها 
بعد از مدتی ســکوت، دوباره به مدیریت قبلی باشــگاه 
اســتقلال تاخته و ضعف این روزهــای تیمش از لحاظ 
امکانــات و برنامه ریزی را به عملکرد آنها نســبت داده 
است. در اینکه فرهاد مجیدی با مدیریت قبلی استقلال 
به مشــکل برخورده، تردیدی نیســت و به نظر می رسد 
بیشــتر صحبت هایــی که در بــاب وضعیت نامســاعد 
استقلال از زبان او روایت می شود، ریشه در همان اختلاف 
نظر قبلی دارد. کاری به گلایه های فرهاد مجیدی درباره 
وضعیت کنونی باشگاه استقلال نداریم و صحت و سقم 
صحبت هایش را می شــود به مرور زمان پی برد. اگرچه 
بســیاری از هواداران فوتبال، صحبت هــای این روزهای 
فرهــاد مجیدی را نوعی فرار رو به جلو تلقی می کنند تا 
اگر تیمش در ادامــه فصل نتیجه درخورتوجهی نگیرد، 
کســی او را مقصر نداند؛ ولی یک بخش از صحبت های 
او بدون لحظه ای درنگ و تردید درســت است و باید آن 
را جدی گرفت. فرهاد مجیدی گلایه زیادی کرد؛ ولی در 
آخر، صحبت هایش را با یک هشــدار کاملا بجا به پایان 
برد؛ جایی که او میزبانی استقلال در لیگ قهرمانان آسیا 
را حق طبیعی این تیم دانســت و گفــت: «درباره بازی 
با الهلال عربســتان یک نکته را باید به مدیران باشــگاه 
استقلال و فدراسیون فوتبال بدون تعارف گفت؛ استقلال 
باید میزبان این مسابقه باشد و کفایت فدراسیون سوریه را 
که منجر به تغییر میزبانی شد، الگو قرار بدهیم تا هر طور 
شــده این میزبانی را از دست ندهیم». این موضوع کاملا 
درست است؛ اســتقلال بعد از اجبار AFC مبنی بر سفر 
به عربستان برای انجام بازی های گروهی لیگ قهرمانان 
آســیا، حالا در مرحله حذفی میزبان الهلال است و باید 

به طور طبیعی در تهران از رقیب عربستانی اش میزبانی 
کند. با این حال رســانه های عربستانی چندین وقت است 
کــه دوباره از این خبــر می دهند کــه بازی های گروهی 
ربطی به ارتباط پیچیده سیاسی ایران و عربستان نداشته 
و حالا که کار به بازی های حســاس حذفی کشیده شده، 
دوباره باید بازی نمایندگان این دو کشور در زمین بی طرف 
برگزار شود! بازی خطرناکی که اگر صحت داشته باشد، 
به معنی تضییع واقعی حق باشــگاه استقلال است که 
هواداران بی شماری دارد. دراین بین صحبت های فرهاد 
مجیدی، مسئولان رده بالای ورزش ایران به ویژه مسئولان 
فدراسیون فوتبال را مورد خطاب قرار داده که بهتر است 
به جای حرف زدن از حل مشــکلات، به طور عملی وارد 
میدان شوند و مشکل میزبانی تیم های ایرانی در آسیا از 
رقبای عربستانی را حل وفصل کنند. به راستی آیا مدیران 
ورزش ایــران، خاصه رئیس فدراســیون فوتبال ایران، از 
همتایان سوریه ای شــان کمتر هستند؟ ســوریه ای ها زیر 
بــار حرف AFC برای ســفر به چین با توجه به مســائل 
قرنطینه ای این کشور نرفتند و AFC مجبور شد به خاطر 
ســوریه، میزبانی را از چین به دوبی بیاورد و چینی ها را 
وادار به سفر به کشــوری دیگر کند. حالا عجیب نیست 
که کشــوری با قدرت سیاســی و ورزشــی ایران، توانایی 
راضی کردن نهادی مثل AFC را ندارد؟ آیا توان مدیریتی 
ورزش در ایران به ویژه فدراسیون فوتبال ایران، ضعیف تر 
از ســوریه ای اســت که هنوز بحران های ریزودرشتی را 
تجربه می کند؟ شاید وقت آن رسیده که به جای پوشیدن 
کت و شــلوار و بیان کردن شعارهای شــیک، واقعا وارد 
میدان شــد و دست کم در این مورد حساس حرف فرهاد 

مجیدی را جدی گرفت.

تیم ملی فوتبال ایران شــب گذشــته موفق شــد در 
ششــمین دیدار از مرحله گروهــی انتخابی جام جهانی 
برابر بحرین به پیروزی ۳ برصفر برسد. شاگردان دراگان 
اســکوچیچ که در منامه به مصاف میزبان رفته بودند با 
درخشش سردار آزمون و مهدی طارمی برد ارزشمندی 
را به دســت آوردند تا با کســب ســه امتیاز این دیدار به 
رتبــه دوم جدول رده بندی گروه صعــود کنند. ایران که 
پیش از این مســابقه از ۵ بازی ۹ امتیاز اندوخته داشت 
با ســه امتیاز بازی برابر بحرین، بالاخره تعداد امتیازاتش 
در جدول گروه سوم رقابت های انتخابی جام جهانی در 
منطقه آســیا را دو رقمی کرد و به رتبه دوم رسید. ایران 
فعلا با همین بحرین ۱۲ امتیازی، به صورت مشــترک در 
صدر جدول ایستاده ولی در دو مورد با این رقیب تفاوت 
دارد؛ اولی تفاضل گل بهتر است که باعث شده با وجود 
هــم امتیاز بودن در جدول بالاتــر از بحرین قرار بگیرد و 
دومی هم تعداد بازی کمتر اســت. ایــران از ۶ بازی ۱۲ 
امتیازی است ولی بحرین از ۷ دیدار ۱۲ امتیاز در کارنامه 
ثبت کرده اســت. خود این مورد به این معنی اســت که 
ایران شانس صدرنشینی اش در این گروه دست نخورده 
باقی می ماند و می تواند با برتری در دو بازی پیش رو، به 
راحتی و بدون حرف و حدیث به مرحله بعدی انتخابی 
جام جهانی صعود کند. با این حال، برد شب گذشته تیم 
ملی به غیر از سه امتیاز، چند ارزش مهم دیگر هم داشت؛ 
اولی شکستن طلسم بحرینی ها بود. ایران پیش از این ۶ 
بــار در خاک بحرین به میدان رفته بــود که هرگز موفق 
به پیروزی نشــده بود؛ ۴ شکست و ۲ تساوی، حاصل کار 
ملی پوشان ایرانی در خاک بحرین بود. برد شب گذشته 
اما به این روند ناکامی پایــان داد و ایران بالاخره بحرین 

را در منامه از پیش رو برداشــت. مورد ارزشمند دوم هم 
موفقیت زوج درخشان خط حمله تیم ملی بود. سردار 
آزمون و مهدی طارمی که در بازی اول مرحله برگشــت 
برابر هنگ کنگ کم فروغ نشان داده بودند در دیدار شب 
گذشته درخشیدند و روی هر سه گل ایران تاثیر مستقیم 
داشتند. دو گل نخســت بازی را سردار آزمون روی پاس 
گل هــای مهدی طارمی زد و گل ســوم بــازی هم که با 
ضربــه دقیق مهدی طارمی حاصل شــد. به این ترتیب 
زوج میلیون دلاری خط حمله ایران روی ۱۰۰ درصد گل 
هایی که در این بازی زده شد تأثیرگذار ظاهر شدند. از این 
مورد گذشــته، آنها به ناکامی شان برابر بحرین هم پایان 
دادند. ســردار آزمون و مهدی طارمی پیش از این هرگز 
موفق به گشودن دروازه بحرین نشده بودند که این اتفاق 
شب گذشته رخ داد و اسم آنها هم در فهرست بازیکنان 
ایرانی قرار گرفت که توانسته اند برابر بحرین گلزنی کنند. 
علــی دایی با ۴ و هادی عقیلی بــا ۳ گل، برترین گلزنان 
ایرانــی مقابل بحرین بودند که ســردار آزمون با شــب 
درخشانی که سپری کرد خودش را به این دو نفر نزدیک 
کرد. پیروزی شب گذشته اما ایران را تا حدود زیادی از اما 
و اگرهایی که در آن گیــر کرده بود نجات داد؛ حالا بازی 
بعدی ایران که قرار است روز جمعه برگزار شود دیداری 
ســاده با تیم کامبوج است که می شود سه امتیاز آن را از 
همین حالا کنار گذاشــت. در نهایت ایران روز ۲۵ خرداد 
برای صدرنشــینی در این گروه هم باید به مصاف عراق 
برود که برتری در آن بازی، رأی به صعود ایران به عنوان 
تیم صدرنشــین گروه ســوم می دهد. عراق شب گذشته 
از سد کامبوج گذشــت و خودش را در جدول رده بندی

۱۴ امتیازی و صدرنشین کرد.

نام یکتا جمالی این روزها خیلی بر سر زبان هاست. دختر 
نوجوانی که نخســتین مدال جهانی تاریــخ وزنه برداری 
بانوان ایران را به ارمغان آورده است. او که ۱۶ سال بیشتر 
ندارد، در اولین تجربه حضــورش در میادین بین المللی 
غیرمنتظره تر از چیزی که همه فکرش را بکنند، ظاهر شد. 
کسب سه مدال برنز یک ضرب،  دوضرب و مجموع، افتخار 
بزرگی اســت که یکتا به تازگی در ایــن رویداد مهم به آن 
دست یافته اســت. دقایقی با بانوی وزنه بردار اصفهانی 
هم کلام شدیم تا از فعالیت های او در این رشته نوپا مطلع 
شویم. گفت وگوی جمالی با «شرق» را در ادامه می خوانید.

 کمی به عقب برگردیم و از آغاز فعالیتتان در رشته  �
وزنه برداری صحبت کنیم . چه شد که جذب این رشته 

شدید؟
همان طور کــه می دانیــد، وزنه برداری بانــوان یکی از 
رشته های تازه تأســیس در ایران است و حدودا سه سالی 
می شود که رسما راه اندازی شده است. شروع فعالیت من 
هم در این رشته دقیقا به همین زمان بر می گردد. آشنایی ام 
هم با وزنه برداری از طریق خواهرم بود. خواهرم وزنه زدن 
را خیلی دوست داشت و همین علاقه او باعث شد تا من 
هم به این رشــته جذب شــوم. در واقع مشوق اصلی من 
برای وزنه بردار شــدن خواهرم بود. این طور شد که هر دو 

هم زمان کارمان را در این رشته شروع کردیم.
 پیش از این ورزش دیگری هم می کردید؟ �

من نزدیک به چهار ســال هندبال بازی می کردم اما از 
وقتی که با وزنه بردای آشــنا شدم، دیگر آن ورزش را کنار 

گذاشتم؛ چون دیدم وزنه برداری برایم جذاب تر است.
 چقدر طول کشــید کــه به تیم ملــی وزنه برداری  �

نوجوانان راه پیدا کردید؟
مــا کارمــان را زیــر نظر مربیــان اســتان اصفهان در 
شهرستان سده لنجان شروع کردیم. سه، چهار ماه بعد از 
این موضوع مســابقات المپیاد در سنندج برگزار شد و من 
در آن شرکت کردم. خوشــبختانه آنجا توانستم به مدال 
طلا دست پیدا کنم. حدودا دو، سه ماه بعد از المپیاد هم 

به تیم ملی نوجوانان دعوت شدم.
 فکرش را می کردید در این مدت کم بتوانید این قدر  �

خوب پیشرفت کنید و به سکوهای جهانی برسید؟

من برای اولین بار بود که کلا به مسابقات بین المللی 
اعزام می شــدم. حتی تا پیــش از آن اصلا در رقابت های 
آســیایی شــرکت نکرده بودم و فقط در مسابقات داخلی 
به روی تختــه رفته بودم. از طرفی با شــیوع کرونا همه 
مسابقات و تمرینات هم تعطیل بود. نزدیک به ۱۰ ماه هم 
اصلا اردوی تیم ملی نداشتیم. با وجوداین با انگیزه کامل 
راهی رقابت های جهانی شــدم. چــون هدف های بزرگی 
در ســرم بود. خدا خواســت و آنجا وزنه های خوبی زدم 
و به ســه مدال برنز رســیدم. امیدوارم بتوانم در آینده به 

هدف های بزرگ تری که در سر دارم، برسم.
 واکنش وزنه برداران خارجی به مدال آوری شما در  �

مسابقات جهانی ازبکستان چطور بود؟
برای همه شــان جــای تعجب داشــت. اینکه چطور 
دختران ایرانی در ابتدای راهشــان در این رشــته توانسته 
بودند به مسابقات جهانی بیایند و مدال بگیرند. همه قلبا 
ابراز خوشــحالی می کردند. وزنه بردار آمریکا که نفر دوم 

مسابقات شده بود، پیشم آمد و به من تبریک گفت.
 وزنه برداری زنان یک رشــته نوپا در کشــور است.  �

مطمئنا شــما دارید با کمترین امکانات در این رشــته 
فعالیت می کنید!

تجهیزات و امکانات مــا در اردوهای تیم ملی خیلی 
خوب است. مســئولان فدراسیون وزنه برداری همه جوره 
در این مدت از بانوان حمایت کردند و هر کاری از دستشان 
برآمده برای ما انجام دادند تا بتوانیم پیشرفت کنیم و وارد 
میادین آسیایی و جهانی شویم. اما در شهرستان متأسفانه 
شرایط اصلا خوب نیست؛ سالنی که در آن تمرین می کنیم، 
قدیمی و فرسوده اســت. خانم ها اصلا سالن مجزا برای 
تمرین ندارند. ما با مردان مشترکا در یک سالن تمریناتمان 
را انجام می دهیم. به خاطر همین موضوع ســانس های 
تمرین مــان با آقایــان خیلی تداخل پیــدا می کند و چون 
همیشــه در همه جا اولویــت با مردان اســت، ما باید در 
بدترین ســاعت ممکن به ســالن برویم. فکرش را بکنید 
الان فصل گرماست اما ما باید ساعت ۱۴:۰۰ تا ۱۶:۰۰ آنجا 
تمرین کنیم. فکر نمی کنم هیچ جای دنیا ورزشکارانشان در 

این ساعت تمرین کنند.
 برنامه بعدی تان چیست؟ �

برنامــه بعدی مــن حضــور در مســابقات قهرمانی 

نوجوانان جهان است. این رقابت ها قرار است شهریور ماه 
در عربســتان برگزار شــود. امیدوارم بتوانم این افتخاراتی 
را کــه در جوانان جهان به دســت آوردم، آنجا هم تکرار 
کنم. من فعلا در رده نوجوانان هستم و هم زمان می توانم 
در مســابقات دو رده شرکت کنم. بیشــتر حریفانی که در 
ازبکستان بودند، در مسابقات عربستان هم حضور خواهند 

داشت. تقریبا از آنها شناخت کافی دارم.
 به حضور در المپیک هم فکر می کنید؟ �

المپیک رفتن کار بسیار دشــواری است. یک وزنه بردار 
برای اینکه به المپیک برود، باید ســال ها زحمت بکشــد. 

نمی دانم که به المپیک ۲۰۲۴ می رســم یا نه اما امیدوارم 
حضور در این بازی ها قسمتم بشود.

 و حرف آخرتان... �
از مسئولان بالا دســت ورزش کشور می خواهم که ما 
را بیشــتر حمایت کنند. ما توانســتیم در همین ابتدای راه 
خودمان را ثابت کنیم. فدراســیون وزنه برداری و کادرفنی 
تیم ملی همه جوره زحمت مارا کشــیدند و ســنگ تمام 
گذاشتند اما این کافی نیست. ما باید بیشتر از اینها از سوی 
متولیان ورزش حمایت شویم. در آخر از پدر و مادرم که در 

این راه پشتیبانم بودند، نهایت تشکر را دارم.
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